
 
VOLEB�Í PROGRAM 

 
 

Jako člen AS UK, který se od počátku působení v tomto tělese angažuje v agendě studijní 

(člen SK AS UK) a ekonomické (člen EK AS UK), nabízím své zkušenosti a práci v 

obou těchto komisích. Rád bych navázal na řadu úspěšných jednaní, kdy se podařilo např. 

prosadit snížení režie grantů GA UK, zvolit J.M. pana rektora či zastavit plošný pokles příjmů 

mladých pracovníků podílejících se na SVV, U1CE a PRVOUK. 

 

 

V budoucnu bych se zaměřil zejména  na následující témata a oblasti:  

 

� další snaha o optimalizaci fungování IT a webů (zejména SIS, CIS, OBD, Moodle) 

tak, aby tyto finančně nákladné služby opravdu pomáhaly pracovníkům a studentům 

 

� přes značné úspěchy ve zprůhledňování a racionalizaci finančních toků na UK je 

třeba se této agendě dále věnovat; bych rád přispěl ke zvýšení váhy kvalitativních 
parametrů (např. vědecké výstupy) nad parametry kvantitativními (např. počet 

studentů) při sestavování pravidel Rozpisu prostředků na fakulty UK 

 

� znovu oživit koncept hodnocení pedagogické činnosti - zvýšit zapojení respondentů 

a získat tak reprezentativní výsledky, které budou mít dostatečnou váhu k tomu, aby 

byly aplikovatelné pro celkovém hodnocení vyučovaných předmětů a akademických 

pracovníků 

 

� chci usilovat o to, aby reformy a změny v systému vysokoškolského školství 
v souvislosti s očekávaným zavedením nového vysokoškolského zákona (zejména 

podzákonné předpisy) minimálně postihly atraktivitu vysokoškolského studia, 

především s ohledem na studenty pregraduálního studia 

 

� dále prosazuji přizpůsobovat fungování grantového systému GA UK potřebám 
studentů; revidovat proces hodnocení projektů a zvýšit tak úspěšnost kvalitních 

projektů v soutěži 

 

� podporovat uvážlivý a kritický přístup k zavádění metodiky IPn hodnocení 
vědeckých výstupů; podílet se na pečlivém vyhodnocení výsledků pilotního testování 

- zejména vzhledem ke stávající metodě (kafemlejnek); upozorňovat na možná rizika 

IPn hodnocení, z nichž jedno může např. představovat neúměrnou zátěž rozpočtů 

hodnocených pracovišť  

 

 

V Praze 16.11.2015 

 

 

Prof. RNDr. Petr Hodek, CSc. 


